



PROTOKOLL ROMOLSLIA SPORTSKLUBB

Møtet gjaldt	Styremøte
Dato	26.04.26
Tidsrom	20.15-21.40
Sted	Digitalt
Til stede	Jon Westbye, Magne Rønning, Vibeke Ansnes, Randi Storleer, Vegard Ruø, Jeanette Myrland og Nina Varskog
Forfall	
Referent	Vibeke Ansnes
Kopi til	

1. Gjennomgang av forrige styremøte

Jon gjennomgår saker fra forrige styremøte.

Saker om samarbeid innen håndball og fotball tas under runden med gruppeledere. Det samme med oppsett av tribune.

2. Gjennomgang av årshjul for april og mai:

April: Samordnet rapportering er gjennomført, samt sendt inn søknad om momskompensasjon for 2025. Det er også sendt søknad om treningstid i gymsal. Vi har gjennomført dugnad på banen.

Frist for kampendringer/omberamming 12.04 for fotball

Påmeldingsfrist seriespill håndball er 30.april. Lag er påmeldt.

Mai: Det skal gjennomføres klubbdugnad (dopapir). Det skal søkes om kommunale tilskudd til drift av idrettsanlegg og utstyr.

Kickoff for 2020-kullet skal gjennomføres i mai.



3. Økonomi

Vi har p.d.d 821 700,70 kr på driftskonto. 281 720 kr er etterbetaling av tilskudd til kunstgresset fra Trondheim kommune. Dette vil bli brukt til å nedbetale lån. Venter fortsatt på bekreftelse fra KLP på at vi kan betale ned deler av mva lånet med disse midlene, da tildelt mva tilskudd ikke dekker dette lånet fullt. Har ikke fått svar på skriftlige henvendelser, så må ringe for å få ordnet dette.

Det ligger regninger for 305 791,73 kr til forfall fra driftskonto. Dette er løpende driftsutgifter, samt utbetaling for lagskonto til påmelding Storsjøcup (39 350,74 kr), ny hjertestarter (12 736,25 kr) og nedbetaling lån og renteavdrag (211 200 kr). Mange av de løpende driftsutgiftene til forfall er knyttet til fotballaktivitet. I tillegg ligger det løpende driftutgifter for ca 10 000 kr til godkjenning, der det meste er relatert til klatring i regi av Allidrett, som det er innvilget støtte til. Vi har 37 410 kr på plasseringskonto.

Det er fakturert medlemskontingent og aktivitetsavgift for våren 2026 til alle lag. Status på betaling er 306 betalte fakturaer, 83 ubetalte fakturaer. Det er sendt purring på de utestående og dette vil følges opp ytterligere. Gjelder både medlemskontingenter og treningsavgifter.

4. Runden rundt til alle gruppeledere.

Randi: Frileik og allidrett går fint. Opplever litt utfordringer med renholdere og avbud på kort varsel. Jon endrer frist for påmelding til vasking. Renholderne vasket over garderoben som det ikke ble tid til på dugnaden. Rekruttering til frileik foregår fortløpende via informasjon i barnehagen, Randi skal ta et møte for å sikre at alle får informasjon. Vurderer tur til Selsbakk for friidrett. Skal ta kontakt med Selsbakk i forkant, for å spørre om vi kan låne området og om de kanskje vil samarbeide om dette.

Nina: Fortsatt utfordrende med frivillige, så det blir klubb ca annenhver onsdag. Har bestemt at det ikke blir klubb når det er sonekveld i Romolslia på onsdager, på grunn av tidligere konflikter som har oppstått rundt dette. Foreldremøte i løpet av våren, hvor også 4. klasseforeldre deltar. Stenger klubben i sommerferien. Må begynne å planlegge



sommerglede. Har fått 20 000 kr i tilskudd fra TK. Har sendt søknad til Equinor om støtte til fritidsklubben.

Jeanette: Ferdig med sesong, oppmeldt lag til ny sesong. J11 skal bli samarbeidslag med Kolstad fra mai måned. Kolstad blir det administrerende laget, men jentene blir værende som medlemmer i vår klubb.

Magne: Det er sendt påmelding til sonekvelder i vår. Et lag har fått tre kvelder, og det er avtalt at de skal få dugnadspenger for kveld nummer 3 for at det skal være mer motiverende å arrangere så mange ganger. National ønsker å signere en samarbeidsavtale med oss, men det er ikke avklart enda. Magne ønsker å ta en prat med flere involverte før vi lander på en slik avgjørelse. Det må tegnes en skisse på en samarbeidsavtale og det må holdes et trenerforum for å diskutere dette med trenerne. Serien har startet og det virker å gå bra. Det har kommet forespørsler om å kjøpe inn flere firerballer. Magne skal sjekke beholdningen.

Vegard: Bra oppmøte på dugnad. Skiftet nett på mål og byttet noen hjul. Sjekket 3v3 baner og lappet hull. Noen pumper var defekte, og disse ble kastet. Det er bare to pumper igjen. Vasket vindu. Sjekket beholdningen på kjøkkenet, og det er kjøpt inn noe utstyr for å komplettere utstyret. Den nye 3v3 banen ble satt opp og den er blitt brukt på trening i ettertid. Det er bestilt en ny del til traktor, fikk denne på garanti, selv om denne var utløpt. Det er plan om å sette opp den nye tribunen, som vi har fått fra TK. Seniorspillere skal bidra med å sette opp denne. Vegard skal søke til MOWI-fondet om støtte til å sette opp tribunen.

5. Ballglede 2026

Vi må finne en dato for gjennomføring av kick-off Ballglede 2026. Jon foreslår **tirsdag 05.05**. Magne skal involvere Marita i dette, da hun gjerne vil bidra innen barnefotballen. Det passer



for Jeanette og Randi. Jon tar et møte med gruppeledere i forkant av kick-offen. Det sendes ut invitasjon i morgen.

6. Følge opp kontrollutvalgets merknader

Kontrollutvalget henstiller RSK til å vurdere formatet på protokoller med sikte på å tydeliggjøre skille mellom informasjon og beslutninger, og å tydeliggjøre hva som er besluttet og hvem som følger opp hva. **Vibeke og Nina følger opp denne.**

Utvalget henstiller RSK til å se nærmere på budsjettpostene som gjelder forsikringer og finanskostnader og å vurdere om disse kan budsjetteres mer presist. **Vibeke og Jon følger opp dette under neste år budsjettering.**

Kontrollutvalget henstiller til RSK å gå gjennom vedtektene med henblikk på å sikre at de samstemmer med NIFs lovnorm og å sørge for god presisjon i teksten (overskrifter, tittelbruk, myndighet og fullmakter, mv.). **Jon følger opp denne.**

Kontrollutvalget henstiller til RSK å gå gjennom reguleringen av kontroll og å sørge for at den samstemmer med NIFs lovnorm. **Jon følger opp denne.**

7. Eventuelt

Dopapirdugnad gjennom Norengros i mai måned. Vibeke undersøker priser og ordner dugnadsskriv. Vi gjennomfører dugnaden slik den har blitt gjennomført de foregående år.

Informasjon om en sak hvor ei jente har blitt trakassert av et større barn i nærheten av vårt anlegg. Det er viktig at vi som klubb har retningslinjer for å kunne håndtere slike situasjoner,



hvor dette foregår på klubbens område. Vi har retningslinjer (NFF varslingsplakat), som henger opp ved klubbhuset.

